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Zápis ze zasedání Vědecké rady Právnické fakulty MU 
konaného dne 2. listopadu 2010 

 
Čas konání: 14:00 – 15:30 hod. 
Místo konání: zasedací místnost děkanátu Právnické fakulty MU 
Přítomni: 29 členů (dle prezenční listiny, která je přílohou č. 1 tohoto zápisu) 
Program jednání (dle pozvánky, která je přílohou č. 2 tohoto zápisu)    
1. Přivítání a zahájení 
2. Projednání základních tezí Dlouhodobého záměru Právnické fakulty MU na období 2011-  

2015 
3. Schválení školitelů doktorského studijního programu 
4. Různé 
 

1.  Přivítání a zahájení 

Jednání zahájila předsedkyně vědecké rady děkanka prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc. 
Přivítala přítomné členy vědecké rady a představila program zasedání. Dále přivítala nové členy 
vědecké rady a zmínila důvod pozdržení vypracování zápisu poslední vědecké rady vzhledem 
k připomínkám k protokolaci.  

 

2. Projednání základních tezí Dlouhodobého záměru Právnické fakulty MU na období 2011-  
2015 
 
Předsedkyně vědecké rady prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc. v rámci tohoto bodu 
přistoupila k projednávání základních tezí Dlouhodobého záměru PrF MU. Dále zmínila, že se 
jedná stále pouze o základní materiál určený k diskuzi a projednání. Zmínila také, že byla zřízena 
speciální společná adresa pro připomínky a zdůraznila, že tento základní materiál vychází ze 
strategického dokumentu Masarykovy univerzity, a že odráží koncepci materiálu předchozího 
období.  
 
Členové vědecké rady následně připomínkovali jednotlivé body materiálu. Připomínky směřovaly 
zejména vzhledem k : 
 

• zvyšování kvalifikace tzv. „mladé generace“ akademických pracovníků a její nutnost pro 
budoucnost fakulty;  

• důrazu, který je v současné době kladen na bakalářské studium;  
• vstupní kvalitě přijímaných studentů;  
• předmětům vyučovaných v cizích jazycích; 
• stanovení cílů vědeckých aktivit;  
• extenzivnímu růstu fakulty. 
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Na závěr projednání tohoto bodu poděkovala prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc. za 
připomínky a vědecká rada přikročila k hlasování vzhledem k přijatému materiálu. Návrh vědecká 
rada svými hlasy přijala (29 členů pro, žádný člen nebyl proti a žádný se nezdržel hlasování).  
 
 
3. Schválení školitelů doktorského studijního programu 
 
Slova se v tomto případě ujala proděkanka pro doktorské studium a rigorózní řízení doc. JUDr. 
Zdeňka Gregorová, CSc. a objasnila důvod nutnosti jmenování školitelů, kteří nejsou docenty, 
vědeckou radou. Členové vědecké rady obdrželi návrhy, které prošly schvalovacím procesem. Po 
připomínkách k některým konkrétním názvům přistoupili členové vědecké rady k hlasování. 
Návrh vědecká rada svými hlasy přijala (29 členů pro, žádný člen nebyl proti a žádný se nezdržel 
hlasování). Konkrétní seznam je součástí přílohy č. 3.  
 
 
 
4. Různé         
 
Proděkanka pro vědu a vnější vztahy doc. JUDr. Věra Kalvodová, Dr. otevřela v rámci tohoto 
bodu žádost proděkana pro studijní program Právní specializace JUDr. Petra Mrkývky, Ph.D. 
vzhledem ke jmenování akademických pracovníků členy pro státní závěrečné zkoušky 
v bakalářském studiu programu Právní specializace. Doplnila, že návrh je nutný pro doplnění stavu 
členů u státních zkoušek vzhledem k akreditaci bakalářských oborů. Návrh vědecká rada svými 
hlasy přijala (29 členů pro, žádný člen nebyl proti a žádný se nezdržel hlasování). Konkrétní 
seznam je součástí přílohy č. 4.  
 
Proděkanka pro vědu a vnější vztahy doc. JUDr. Věra Kalvodová, Dr. dále vědecké radě předložila 
otázku jmenování JUDr. Bc. Jaromíra Tauchena, Ph.D., LL.M. Eur.Int. jako člena komise pro 
obhajoby diplomových prací. Návrh vědecká rada svými hlasy přijala (29 členů pro, žádný člen 
nebyl proti a žádný se nezdržel hlasování). 
 
Dále se ujal slova prof. JUDr. Josef Fiala, CSc. ohledně habilitačního řízení Dr. Richtera. Vědecké 
radě oznámil, že Dr. Richter vzal v červnu 2010 svůj návrh zpět vzhledem k obstrukcím. Důvodem 
bylo dlouhotrvající nedodání jednoho z oponentních posudků.  
 
 
Na závěr předsedkyně vědecké rady děkanka prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc. poděkovala 
všem přítomným za účast na vědecké radě, poděkovala za diskuzi a zmínila termín příštího jednání 
vědecké rady, které by se mělo uskutečnit dne 7. prosince 2010.  
 
 
 
 
 
 
 V Brně dne 3. listopadu 2010                                                                           

     prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc. 
                                                                                                                 děkanka 
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Zapsal: Ing. Jiří Jaroš 
 
 
Přílohy: 
1. Prezenční listina 
2. Pozvánka 
3. Schválení školitelů z řad akademických pracovníků (s titulem CSc. a Ph.D.) pro konkrétní 

studenty DSP (přijaté ke studium v akademickém roce 2010/2011) a konkrétní témata 
disertačních prací 

4. Žádost o jmenování akademických pracovníků členy pro státní závěrečné zkoušky 
v bakalářském kombinovaném studiu programu Právní specializace 

 


